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Abstract (en)
The structure (6) has a metal plate (7) that is moved between an open position and a closed position. A detection unit is provided for detecting the
positions of a closure pin (8) and a slider (14) which is arranged at the metal plate. A retainer is provided for holding the closure pin in the open
position. The closure pin is connected directly with the slider for the drive of the slider. The metal plate is provided with a guide element for the slider.
The transmitting elements and receiving elements are provided in the detection unit.

Abstract (de)
Bei einem Verschluss (6) für einen Treibstangenbeschlag (3) eines Fensters, hat eine Erfassungseinrichtung (18) zur Erfassung einer Offenstellung
oder einer Schließstellung einen Schieber (14) mit einer Aufnahme (26) für einen Schließzapfen (8). Die Position des Schiebers (14) wird
bei der Bewegung des Schließzapfens (8) innerhalb eines Schließblechs (7) verändert und von der Erfassungseinrichtung (18) erfasst. Die
Erfassungseinrichtung (18) weist eine hohe Zuverlässigkeit auf und vermeidet eine Schwächung des Schließzapfens (8).
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